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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading international Medical company in KSA (Riyadh) is seeking to recruit the following:

Medical representative

    -  Bachelor’s Degree inÂ pharmacy or VeterinaryÂ (ONLY).
    -  MALE ONLY.
    -  Have a valid driving license.
    -  AgeÂ not more than 28 Years.
    -  Experience for more than one yearÂ in a reputable company as a medical representative.
    -  Excellent command of English language is a Must.
    -  Available for immediate hiring and travelling.

The company providing motivational work conditions with a good opportunity for a well-planned career path and promotion with a full monthly package be starting from 8,750 SAR and can increased according to type and years of experience of the interviewee.

Qualified & interested candidate are required to send their resume includes a photo to the following email:

Edu@targetjo.com
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- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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